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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
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CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 08 octombrie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta
extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 08.10.2012, sedinta
convocata prin dispozitia d-lui Primar nr. 7595 / 03.10.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 19 consilieri locali
din numarul de 21 de consilieri locali atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1)
din Legea nr. 215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana face precizarea ca din motive profesionale absenteaza dl. consilier Enache
Patrascu, aflandu-se la ore, precum si dl. consilier Ionel Preda, aflandu-se la serviciu.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-nul Liviu-Dan Pogorevici – director executiv, Directia administratie publica locala;
? d-na Cristina Dascalescu – consilier juridic, Directia administratie publica;
? d-na Micsunica Baciu – director Directia resurse umane;
? d-na Carmen Grosu – sef serviciu buget – contabilitate;
? d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – arhitect sef, directia tehnica;
? d-nul Dan Cazaciuc – sef serviciu comunicare;
? d-na Eugenia Dragusanu – inspector, compartiment proiecte;
? d-na Violeta Mihalcia – consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Mihail Ciobotaru – director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani;
? dl. Laurentiu Mocanu – director Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

In continuare dl. Presedinte de sedinta Radu Nitu prezinta proiectele ordinii de zi:

1. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetul general consolidat al municipiului Focsani pe anul 2012;

2. proiect de hotarare privind aprobarea completarii art. 1 din Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr.
114/24.04.2007 privind aprobarea tarifelor de inchiriere de catre Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007 a bazei sportive
Milcovul Sud si a terenurilor de tenis din Parcul Nicolae Balcescu din Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;
Dl consilier Liviu Ioan Oloeriu “as ruga sa introduceti pe ordinea de zi un proiect care a trecut prin comisia de buget, un proiect
in care terenuri care au concesionate cetatenilor sunt trecute in domeniul privat, dumnealor chiar avand nevoie urgenta de
acest document pentru ca au de operat diferite acte juridice.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu “ o sa nominalizez eu acest proiect: proiect de hotarare privind completarea HCL nr.
23/2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si
completarile ulterioare.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi cu introducerea proiectului de hotarare si se aproba cu 19 voturi “pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetul general consolidat al municipiului
Focsani pe anul 2012.
Dl. consilier Neculai Tanase „am vazut ca acest proiect este rectificarea bugetara privind repararea unor unitati de invatamant,
ceea ce este foarte bine. Apoi am vazut alocarea a 330 mii lei catre Ansamblul Folcloric Tara Vrancei. As vrea sa stiu si eu ce
inseamna 3.3 miliarde lei vechi alocati catre acest ansamblu folcloric daca puteti sa-mi raspundeti d-le Primar?”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „la sfarsitul saptamanii viitoare in municipiul Focsani va avea loc Festivalul Viei si Vinului. Aceasta
suma noi am alocat-o Ansamblului Folcloric Tara Vrancei pentru anumite activitati ce vor avea loc. Dupa cum stiti aceasta
festivitate este inregistrata la OSIM si cred ca merita sa facem ceva pentru cetatenii judetului Vrancea care desfasoara o
activitate destul de grea, sa ne promovam vinurile, sa ne promovam strugurii pe piata nationala si internationala, pentru aceasta
sunt alocati acesti bani.”
Dl. consilier Neculai Tanase „eu sunt de acord cu ceea ce spune dl. Primar ca trebuie sa ne continuam aceasta traditie, suntem
dupa cunostinta mea cea mai mare zona de podgorie din Romania si este normal sa avem un astfel de festival. Insa mi se pare
un pic cam mare aceasta suma, 3.3 miliarde de lei si daca ne mai gandim si la cei 8 miliarde de lei care sunt alocati de Consiliul
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Judetean, mi se pare o suma enorma. Daca am face o oferta unor ansambluri folclorice sau unor formatii din tara asta va spun ca ar
lua mult mai putin de 3 miliarde de lei. Cu tot respectul Tara Vrancei este un ansamblu profesionist, dar suma este enorma si cand
stau si ma gandesc ca Primaria are probleme sau ENET-ul are probleme in achitarea facturii la gaze, cand stim ca strazile sunt cum
sunt, deci mi se pare o iresponsabilitate sa aloci peste 11 miliarde de lei. Daca acum cateva luni dumneavoastra USL-ul plangeati pe
umarul batranilor, pensionarilor, salariatilor acum cred ca este fara margini aceasta iresponsabilitate de a alolca suma aceasta
enorma. Cred ca un festival facut cu 1-2 miliarde lei era suficient, dar sa fie alocate peste 11 miliarde de lei pentru mine este clar ca
este campanie electorala pe fata, nu mascata.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „d-le consilier in primul rand argumentul ca este campanie electorala nu tine, festivalul acesta s-a tinut in
fiecare an si asa cum vi s-a spus si la comisie, in fiecare an s-au alocat bani de la Primaria municipiului Focsani intre 2 si 3 miliarde lei,
cum ca anul acesta este campanie electorala nu tine. Nu cred ca ati inteles destinatia sumelor, 3.3 miliarde lei nu sunt pentru Tara
Vrancei ca sa presteze aceasta la festival. Acestia sunt contributia Consiliului local in cadrul bugetului acestui festival. De aici se
platesc sonorizare, scena, organizare si alte lucruri care tin de acest festival, nu numai artisti. Asa cum am discutat si la comisie,
dumneavoastra ati spus ca vi se pare mult, e parerea dumneavoastra grupul va vota in consecinta. De cealalta parte avand in vedere
bugetul si stiind ce s-a facut in fiecare an la festival 3.3 miliarde lei nu este mult si noi vom vota in consecinta.”
Dl. consilier Aurel Bacu „am inteles si sunt de acord ca festivalul este un brand pentru judetul nostru, dar pentru ca la aceasta adunare
nu avem o schema incipienta de program, sa stim exact pe ce se duc cei 3.3 miliarde lei pentru faptul ca sunt aproape sigur ca vom
avea la festival artisti expirati din Bucuresti, in frunte cu Octavian Ursulescu care vor inalta ode in Piata Unirii asa cum se face de 10
ani de cand se desfasoara acest festival. Pentru deranjul oamenilor de pe str. Gh. Pastia care timp de 4 zile vor beneficia de zgomote,
fum si nu vor putea sa-si duca gunoiul, grupul nostru se va abtine de la a vota acest proiect.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 13 voturi „pentru”, 3 voturi „impotriva” ale d-nilor consilieri
Neculai Tanase, Gheorghita Berbece si Lilian Ilie si 3 voturi „abtinere” a d-nilor consilieri Aurel Bacu, Lionida Milea si d-ra consilier
Manuela Axente, devenind hotararea nr. 119/298

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea completarii art. 1 din Hotararea Consiliului local al
municipiului Focsani nr. 114/24.04.2007 privind aprobarea tarifelor de inchiriere de catre Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007 a
bazei sportive Milcovul Sud si a terenurilor de tenis din Parcul Nicolae Balcescu din Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. consilier Catalin Vrabie „as dori sa dau cateva explicatii pentru ca subiectul acesta a tinut pagina ziarelor mai mult timp. Initial cand
am stabilit tarifele pentru baza sportiva am luat in calcul numai echipa de seniori pentru ca atunci era febra cu echipa de seniori.
Ulterior am fost cotactat de presedintii cluburilor care au si sectii de juniori, am avut o intalnire cu acestia si de comun acord am ajuns
la acest tarif pe care toti l-au acceptat si cu care sunt de acord. Mai mult din cele 19-20 de grupe de copii si juniori din Focsani, mai
bine de 10 si-au manifestat deja intentia de a inchiria aceste terenuri din primavara pe toata perioada sezonului cald sa-si desfasoare
acolo antrenamentele. La acest proiect de hotarare, in schimb, inainte de comisie am discutat si o situatie care nu era prinsa in ceea
ce am discutat initial si anume inchirierea terenului II sau III pentru juniori, pentru jocurile oficiale, atentie avem un campionat de juniori
la nivel judetean si apoi zonal si voi veni cu urmatorul amendament: inchiriere teren II sau III pentru jocuri oficiale pentru sectia de
copii si juniori ale cluburilor sportive de pe raza municipiului Focsani pentru care nu exista tarif de inchiriere, deci este zero si la pozitia
a 3-a din tabel unde in proiectul de hotarare era prevazut „inchiriere teren principal pentru jocuri oficiale Liga I, II si III pentru echipele
inregistrate pe raza judetul Vrancea”, va rog sa modificati cu „inchiriere teren principal pentru jocuri oficiale seniori, Liga I, II si III si
campionate zonale pentru copii si juniori pentru echipele inscrise pe raza judetului Vrancea”, mai pe scurt tot ceea ce inseamna jocuri
oficiale zonale sau la nivel de finala se pot juca pe terenul I, terenul principal de la Sud fara taxe.”
Dl. consilier Aurel Bacu „in primul rand ar trebui sa ne cerem scuze vis-a-vis de practicantii de sport din Focsani mai ales fotbal, futsal
vis-a-vis de modul rapid si neanalizat in care am inghitit acele tarife propuse de nu stiu cine si le-am votat in unanimitate. Eu in numele
grupului imi cer scuze ca nu le-am analizat asa cum trebuie pentru ca acest proiect trebuia sa treaca in forma aceasta daca-l analizam
bine si daca stateam de vorba de la inceput cu cei care sunt beneficiarii acestui proiect. La al doilea rand la intalnirea cu diferite
categorii atat pe sport cat si pe celelalte domenii de activitate din municipiul Focsani la nivel de Consiliul local, as ruga ca la toate sa
fim invitati toti cei trei lideri de grupuri care suntem pentru ca eu nu stiu sa fi avut loc discutia cu proprietarii de cluburi din Focsani.
V-ati intalnit dumneavoastra d-le consilier Vrabie si atat si la sedinte ne cereti votul. Eu sunt un om de sport, am practicat sportul,
iubesc sportul, dar sa facem o regula de a ne intalni toti, sunt disponibil, am telefon, asa ca va rog sa ma invitati atunci cand va intalniti
si nu numai pe sport este valabila treaba aceasta. In al treilea rand as vrea sa stiu cand ne alegem, daca ne-am reorganizat in comisii,
cand alegem presedintele si secretarul si membrii, se impune sau nu? Eu cred ca da, iar comisiile de specialitate sunt in numar de trei
cu mai multi membri. In al patrulea rand vreau sa stiu daca la CSM 2007 s-a constituit comitetul director, daca si-a ales presedintele
pentru ca acolo s-a alocat o suma mare de bani si comitetul director trebuie sa vegheze la cheltuirea ei corecta si sa dea socoteala in
fata Consiliului local de felul cum se vor cheltui cele 2.6 miliarde de lei. Nu si-au ales presedintele si am vrea sa stim de ce? In
comitetul director avem un membru, dl. Plopeanu, pe care nu l-am vazut niciodata la sedintele noastre. Nu stiu cine la propus, s-au
discutat teme de sport foarte multe si despre CSM 2007, pe dl. Plopeanu nu l-am vazut, mai da cate un articol acid prin ziare. Daca
are ceva sa spuna sa vina sa spuna aici.”
Dl. consilier Catalin Vrabie „dl. Plopeanu a mai fost la sedinte, dar poate nu l-ati vazut dumneavoastra sau poate nu-l cunoasteti, dar
va spun eu ca l-am vazut. Referitor la discutiile cu patronii de cluburi sau cu presedintii de cluburi de juniori, dupa cum ati vazut in
proiectul de hotarare acesta este semnat de mine si de catre dl. consilier Trofin, cand dumneavoastra veti avea initiativa, vor discuta
cu dumneavoastra, eu nu pot sa va chem de fiecare data cand ma intalnesc cu ei sau cand ma suna pe mine. Nu v-a oprit nimeni
pana acum si nu va opreste nimeni pe nici un membru din Consiliu sa stea de vorba cu oricine pe orice domeniu sa vina cu proiecte
de hotarare, absolut nimeni. Este responsabilitatea dumneavoastra sa-i contactati si sa vorbiti cu ei, din pacate nu ati facut-o asa ca
nu aveti de ce sa-mi reprosati mie ca m-am intalnit doar eu cu ei. Imi pare rau ca ati ajuns la chestiunea aceasta. Ati vorbit la un
moment dat de aprobarea unei hotarari in pripa, nu au fost deloc in pripa, situatia din acel moment impunea o decizie destul de rapida.
Haideti sa nu uitam ca CSM 2007 Focsani era singurul club avantajat din toate cele 8 care exista pe raza municipiului Focsani, printr-o
decizie a Consiliului local. Deci nici acest argument nu sta in picioare, ca ne-am intalnit pripit si am luat o decizie, nu este adevarat.
Ne-am intalnit am luat o decizie, am mai luat inca una sau doua si o sa mai luam cate sunt nevoie ca sa punem situatia aceea in
ordine. Nu cred ca ati avut vreodata vreun proiect de hotarare dumneavoastra sau altcineva cu argumente pe care eu sau colegii mei
sa nu le sustinem si din acest motiv cred ca acuzatia dumneavoastra este nefondata.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Catalin Vrabie si se adopta cu 19 voturi
„pentru”, devenind hotararea nr. 120/299

Se prezinta proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea HCL nr. 23/2010 privind
aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 121/300

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile sedintei incheiate si



multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA,

Radu Nitu

S E C R E T A R U L
MUNICIPIULUI FOCSANI,

Eduard-Marian Corhana

INTOCMIT,

Daniela Bobeica


